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Abstract:

The countries of the Islamic world collectively have great economic and
human potential, and if combined with integration and concerted efforts
and employed optimally and rationally, they create a huge economic bloc
and an international force that will enable them to be among the major
global economic blocs, from this point of view came this study to discuss
of economic integration and its prospects in Islamic countries.

Key words:  Countries of the Muslim world, Economic blocs, Economic
integration.
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Résumé:

Les pays du monde 1slamique possédent collectivement un grand potential
économique et humaines, el s’ils combinés avec 1’intégration et aux efforts
concertés et sont employés de maniére optimale et rationnelle, il créent un
énorme bloc économique et un force internationale qui leur permettra d’étre
parmi les principaux blocs économiques mondiaux. De ce point de vue est
venu cette ¢tude pour examiner de la réalité de I’'intégration économique et
ses perspectives dans les pays islamique.

Mots clés: Pays du monde islamique, Blocs économiques, Intégration
¢conomique.
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